
 

 
 

Commissie 2 
Dagorde                                                                                  Zitting van 15 september 2021 

 

 
 

 

Geachte mevrouw, 

Geachte heer,  

 

Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 2. Deze vindt plaats op woensdag 15 september om 

19.30 uur in de raadzaal van het stadhuis. 

 

Agenda 

▪ Goedkeuring verslag vorige vergadering 

▪ BudgetInZicht Kempen  

▪ ESF-project T3 

▪ Reglement Gezond op School 

▪ Vragen van raadsleden  

- Strategie voor vaccineren van daklozen en uitgeprocedeerde vluchtelingen (Rudy Elst, Eric 

Vos & Luc Debondt) 

Het bestuur doet maximale inspanningen om de gehele bevolking gevaccineerd te 

krijgen, waar onze fractie ten volle achterstaat. Ook voor mensen die niet 

gedomicilieerd zijn in onze stad, zoals bv de seizoensarbeiders werden acties 

opgezet om hen zo maximaal mogelijk te vaccineren. 

We zijn evenwel bekommert dat een aantal doelgroepen zoals daklozen (bv 

sofaslapers, uitgeprocedeerde en niet erkende vluchtelingen) mogelijk niet geneigd 

zijn om zich te laten vaccineren en onder de radar blijven. 

Werd voor het vaccineren van deze doelgroepen eveneens een initiatief genomen? 

Over hoeveel mensen gaat dit ? Hoeveel heeft men er al kunnen bereiken? 

 

- Stopzetting vaccinatiecentra (Rudy Elst) 

Op 15 oktober sluiten de vaccinatiecentra op de Philips site en in Weelde.  

1. Waar kunnen mensen terecht die zich alsnog willen laten vaccineren? 

2. Gaat de eerstelijnszone verder met vaccineren in wijken en buurten? (mobiele 

vaccinaties) 



3. Is er al geweten, na aftrek van de gelden via vlaamse en federale instanties wat het 

kostenplaatje voor de stad bedraagt? 

 

- Co-housing project met park aan de Slagmolenstraat (Luc Debondt & Peter Roes) 

In 2018 werd een cohousing project voorgesteld op Schorvoort op de gronden 

gelegen tussen de Oude Dijk en de Slagmolenstraat. 

Een veelbelovend project met een parkje dat zou worden opengesteld voor de buurt. 

In 2019 werd er een open moment gehouden en men zou van start gaan in dat 

zelfde jaar. 

Nu, we zijn bijna op het einde van 2021 waar normaal het project gerealiseerd zou 

moeten zijn. 

1. Wat is er mis gegaan waardoor dit project nog niet gestart is? 

2. Komt er nog een project of is dit van tafel geveegd?  

Met andere woorden: wat is de stand van zaken van dit bouwproject en wat met de 

vervolgstappen in dit project? 

Graag antwoord van de schepen 

 

- Armoedebarometer (Luc Debondt) 

 

▪ Punten agenda Gemeenteraad en Raad voor Maatschappelijk Welzijn 

▪ Uit het college 

 

 

Met vriendelijke groeten,  

 

Annemie Der Kinderen 

Commissievoorzitter 

 

 


